
Lokalfrågan 
 
 Enkäten som styrelsen skickande ut till samtliga 237 medlemmar i mitten av juni besvarades 
av 98 medlemmar. Ett helt entydigt resultat går inte att utläsa av svaren, om man bara tittar på 
förstahandsvalet så vinner alternativet att flytta till Teg. Alternativet att flytta till Arken nere 
på stan fick minst antal röster. Utifrån enkäten så tycker styrelsen inte att det finns ett 
tillräckligt stöd för att göra en större förändring innan årsmötet. Styrelsen kommer att bereda 
frågan ytterligare inför årsmötet i september där klubbens medlemmar får ge nästa års styrelse 
uppdrag i hur vi ska gå vidare med frågan. 
 Anledning till att byte av lokal diskuteras är framförallt den besvärande lukt som vi drabbats 
av det senaste året och som vår hyresvärld inte kunnat lösa efter upprepade kontakter i 
ärendet. Behovet av en yta i lokalen som fritt kan disponeras ostört i utbildningssyfte 
oberoende av tidpunkt är också en viktig punkt. 
 Jag har haft kontakt med OK:s ordförande i Västerbotten om lokalproblemen och uttryckt att 
vi vill få till en förbättring samt att vi även tittar på andra lokaler som alternativ till dagens. Vi 
kom överens om att träffas i början av augusti för en närmare genomgång av läget. 
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